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Hallituksen kokous 9/2023
Aika: 10.5. klo 16.15
Paikka: MaD 248

Hallitus: Läsnä:

Juuso Kinnunen
Mikael Myllymäki
Atte Heikkinen
Valtteri Hiltunen
Erika Kannisto
Sessi Hautala
Topias Jakkula
Liisa Miettinen
Sara Peltoluhta
Roope Poikala
Matias Rahkonen
Mikko Röyskö
Kiril Sanasvuori
Eemeli Voutilainen

Muut:
Juho Reiman

Puheenjohtaja
Sihteeri

x
x
x (poistui kohdassa 16)
x (saapui kohdassa 10)
x
x
x (saapui kohdassa 8.c.)
-
x
-
x
x
x (saapui kohdassa 8.a.)
x (Saapui kohdassa 8.a.)

(poistui kohdassa 10)

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen avasi kokouksen ajassa 16.16.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Mikael Myllymäki.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Hyväksytään pöytäkirja 8/23 seuraavilla muutoksilla: korjataan persoonamuoto
kohdassa 9.
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5. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista seuraavilla muutoksilla: lisätään kohta 10. Kevätkokous ja
siirretään muita kohtia tarpeen mukaan.

6. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Atte ei usko lumeen, vaikka se (lumi) on jo poissa. Mikko on nähnyt lunta tänään.
Sessiä ärsyttää Roopen eilen karaokessa laulama dirlandaa. Erikalla ja Saralla
oli melkein kokousjätskiä. Sara on istunut tuomionsa ja päässyt eroon
nilkkapannastaan.

7. Jäsenet
Hyväksytään yksi uusi jäsen. (Liite 1)

8. Tapahtumat
a. Wapbu

Oli, meni ja selvittiin. Erika ehdottaa prowapun eväisiin budjetoitavaksi 50
euroa. Juuso kannattaa. Budjetoidaan 50 euroa prowapun eväisiin.

Vapun tapahtumista on perjantaina tulossa kysely jäsenistölle, jonka
vastausten pohjalta kirjoitetaan testamentti vapusta.

Erika kiittää kaikkia tapahtumien järjestämisessä auttaneita. Atte kertoo,
että kuplafutiksesta tykättiin paljon. Kuplafutis voisi toimia hyvin
fuksiviikollakin.

b. Menneet tapahtumat
Eilen oli karaoke ja Erikaa mietitytti normaalien ihmisten määrä
Resinassa.

c. Kesätapaaminen
Kesätapaaminen järjestetään 28.7. alkavana viikonloppuna Salmenkylän
metsästysmajalla. Tapsat miettivät toukokuun aikana kuka alkaa
hoitamaan kesätapaamista heinäkuun alussa. Juuso ehdottaa 300 euroa
budjetoitavaksi Salmenkylän metsästysmajan vuokraan. Atte kannattaa.
Budjetoidaan 300 euroa Salmenkylän metsästysmajan vuokraan. Atte
ehdottaa 50 euroa budjetoitavaksi kesätapaamisen muihin kuluihin
varautumisrahana. Juuso kannattaa. Budjetoidaan 50 euroa
kesätapaamisen muihin kuluihin.
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d. Muut
Erika on ollut yhteydessä escin Juuson kanssa syksyn varauspäivistä.
Fuksisitsien päivämääräksi on ehdotettu tiistaita 19.9. mutta fuksisitsit
voidaan myös järjestää esimerkiksi Emilen kanssa yhteisesti parempana
päivänä.

Keskiviikko 18.10. on myös varattu, jolloin pidettäneen jokin muu
tapahtuma kuin sitsit. Vujupikkujouluille sovitaan varaus viikolle 50.

Sara kertoo, että sopopiknik on 23.5. ja ehdottaa budjetoitavaksi 15 euroa.
Juuso kannattaa. Budjetoidaan 15 euroa piknikiin.

Museoapprot olivat viime viikolla. Eemelin mielestä approt olivat kivat.

9. Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Atte kertoo tarvitsevansa Valtterin paikalle. Valtteri saapuu myöhemmin.
Atte kysyy Valtterilta, onko ravintoloita laskutettu. Valtteri kertoo, että hän
laskuttaa kaikki ravintolat samalla kertaa.

b. Kännytoimikunta
Valtteri miettii voisiko kevään tapahtumista tehdä yhteisen julkaisun, missä
olisi koottuna sisältöä eri kevään tapahtumista. Juuson mielestä idea on
mahtava. Valtteri kutsuu toimikunnan kokoustamaan lähiaikoina.

c. Muut
Ei muuta.

10.Kevätkokous
Juuso kertoo, että kevätkokouksen järjestämiseen on pari vaihtoehto.
Ensimmäinen vaihtoehto olisi pitää kokous mahdollisimman pian. Toinen
vaihtoehto olisi pitkittää kevätkokouksen järjestämistä ja järjestää se sitten kun
kaikki asiakirjat ovat valmiina.

Pidetään kevätkokous mahdollisimman pian toukokuun aikana. Mahdollinen
paikka kokoukselle on Kankaan sauna, sillä Ynnä saa saunalta tilat käyttöönsä
vastineeksi läffän vuokrasta. Juuso ehdottaa budjetoitavaksi 300 euroa
kevätkokoukseen. Atte kannattaa. Budjetoidaan 300 euroa kevätkokoukseen.
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Kiril kertoo, että keskiviikko 24.5. voisi olla sopiva päivä, mutta hän varmistaa
päivämäärän Kankaan saunalta vielä. Erika kysyy onko Mirva kirjoittanut token.
Juuso ja Kiril sanovat että on.

Pidetään syksyllä ylimääräinen yhdistyksen kokous, jossa käsitellään edellisen
hallituksen vastuuvapaus.

Reiman poistui.

11. Syksyyn valmistautuminen
Vopas on tulossa ja Linkki on siitä päävastuussa. Erika kertoo, että vopasta
päivitetään isosti. Sessi kertoo, että syksyn tuutoreilla on jo oma ryhmänsä.
Juuso sanoo, että jokin tapaaminen tuutoreiden ja hallituksen kesken olisi hyvä
järjestää. Tehdään syksyn haalaritilaus todennäköisesti samasta paikasta kuin
viime syksynä, mutta tarkastellaan mahdollisia muitakin toimittajia. Kiril kertoo,
että fysiikan fuksien retriitti on 5.-6.9. Juuso kysyy, onko Ynnällä tilavarauksia
fuksiviikolle. Tilat tulisi varata hyvissä ajoin.

12.Muut sektorit
a. Yrityssuhteet

Esc sponssaa hallitushuppareita 10 euroa per huppari. Huppareiden
hintaan oli laskettu 5 euron sponssi, joten maksaneille palautetaan 5
euroa. Juuso ehdottaa 55 euroa hallitushuppareiden sponsorointiosuuden
takaisinmaksuun hupparit maksaneille hallituslaisille eli 5 euroa per
huppari. Mikko kannattaa. Budjetoidaan 55 euroa hallitushuppareiden
sponsorointiosuuden takaisinmaksuun hupparit maksaneille hallituslaisille
(5 euroa per huppari). Sessi kysyy escin vipeistä. Vip-kortteja ei ole
vieläkään saatu. Juuso (Ynnä) on yhteydessä Juusoon (Esc) asian
tiimoilta.

Yrkät yrittävät hankkia yhteistyökumppaneita. Aiempia yhteityösopimuksia
ravintoloiden ja muiden kanssa jatketaan. (Sohwi, Teerenpeli,
Polkupyörätori ja Konehuone)

b. Talous
Atte on hoitanut pankkiasioita puhelimitse. Allekirjoitukset onnistuu
sähköisesti. Atte kertoo, että tulevaisuudessakin pankkiasiat kannattaa
hoitaa puhelimitse, koska se on kätevää. Valtteri kertoo, että huhtikuussa
Ynnä sai tuloja 3 542,40 euroa ja menoja oli 2 881,67 euroa.
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c. Sopoasiat
Hengittävät.

d. Kopoasiat
Sessi kertoo, että joillain kursseilla läpipääsyrajat on ilmoitettu vasta tentin
jälkeen. Sara laittaa palautetta laitokselle.

e. Liikunta
Atte kertoo, että huomenna on jousiammuntaa lajikokeilussa. Kaikki paikat
täyttyivät. Liikkavuorot jatkuvat kampuksen kentällä kevään ja kesän ajan
torstaisin klo 18.30-19.30. Atte ehdottaa 10 euroa budjetoitavaksi uuteen
pallopumppuun. Matias kannattaa. Budjetoidaan 10 euroa pallopumpun
hankintaan.

Juuso ehdottaa 250 euroa budjetoitavaksi jousiammunnan lajikokeiluun.
Matias kannattaa. Budjetoidaan 250 euroa jousiammunnan lajikokeiluun.

f. Sauna
Atte ehdottaa budjetoitavaksi 165 euroa läffän kuljetukseen ja puihin. Kiril
kannattaa. Budjetoidaan 165 euroa läffän kuljetukseen ja puihin. Uusi
saunamaisteri tarvitaan syksyä varten, sillä Kiril ei jatka saunamaisterina
enää kevään jälkeen.

Jos jäsenistön autoja käytetään läffän kuljettamiseen, tulisi siitä myös
antaa jokin korvaus. Semman ruokaliput ovat Aten mielestä yksi hyvä
vaihtoehto.

g. Kv-asiat
Matias kertoo, että Ynnän syksyn kv-opiskelijoille esittelyn voi suunnitella
lähempänä syksyä. Erika kysyy onko tietoa kv-tuutoreista. Matias vastaa,
että kv-tuutoreita on.

h. Kulttuuri
Ei ole.

i. Elektroniset alustat
Mikko on juuri tarkistanut nettisivujen pyörivän. Mikko muuttaa
sähköpostiosoitteet yhtenäisempään muotoon.
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j. Excu
Katsotaan syksymmällä.

k. Muut
Ei muuta.

13.Edustukset
a. Resonanssi 29v

Mikael kävi edustamassa ja joi terveiset Ynnältä.

b. Muut
Ei ole muita.

14.Budjetoinnit
Valtteri ehdottaa budjetoitavaksi 177,88 euroa museoapprojen
kangasmerkkeihin. Juuso kannattaa. Budjetoidaan 177,88 euroa museoapprojen
kangasmerkkeihin.

Valtteri ehdottaa budjetoitavaksi 320 euroa kuplafutikseen. Matias kannattaa.
Budjetoidaan 320 euroa kuplafutikseen.

Valtteri ehdottaa budjetoitavaksi 350 euroa prowapun bussikyyteihin. Matias
kannattaa. Budjetoidaan 350 euroa prowapun bussikyyteihin.

Valtteri ehdottaa budjetoitavaksi 247,50 euroa huhtikuun 3mioiden
narikkalaskuun. Sessi kannattaa. Budjetoidaan 247,50 euroa huhtikuun 3mioiden
narikkalaskuun.

15.Hankinnat
Matias on saanut palautetta että kahvinkeittimeen tarvittaisiin puhdistusainetta.
Juuso ehdottaa 15 euroa budjetoitavaksi kahvinkeittimen puhdistusaineisiin.
Matias kannattaa. Budjetoidaan 15 euroa kahvinkeittimen puhdistusaineisiin.

16.META
Atte kertoo kuulleensa Miksulta (Miikael Saksman), että vakseille ja siivoojille on
annettu jokin kevätmuistaminen keväisin. Eemeli ehdottaa 30 euroa
budjetoitavaksi siivoojien kiitoksiin. Matias kannattaa. Budjetoidaan 30 euroa
siivoojien kiitoksiin. Kiitoksia ei anneta enää loppukevään aikana vakseille, sillä
heitä on muistettu jo alkuvuodesta.
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SFMO on suunnitellut DeriPaatti -risteilyä elokuulle. Risteilystä on tullut
sähköpostia, missä on kysytty järjestöiltä sopivia risteilypäiviä. Ynnälle sopivia
päiviä ovat 11.8. , 12.8. ja 19.8. Ilmoitetaan nämä päivät SFMO:lle.

Erika kertoo, että JYY:n jäsenkysely on auennut. Järjestöille on jaossa palkinnot.

Erika kertoo Mikaelille, että Sara kertoi kuulleensa toiminnantarkastajilta
kommenttia lempinimien käytöstä pöytäkirjoissa. Selkeyden vuoksi tulisi
esimerkiksi lisätä henkilön oikea nimi lempinimen perään, jos lempinimiä
käytetään, jotta selviää keneen lempinimi viittaa.

Sara kertoo, että toimiston, Origon ja varaston siivousta varten pitää sopia päivä.
Pidetään siivouspäivä toukokuun aikana ja päätetään päivämäärä kokouksen
ulkopuolella.

Erika kertoo Styroleista: Linkillä ei ole uusia Styroleita jäljellä ja he suunnittelevat
tilausta, mutta Ynnällä on vielä uusia Styroleita. Kirilin mielestä Ynnä voisi myydä
Styroleita Linkille. Styrolin uudistamista mietitään syksyllä, joten nykyistä
painosta ei tilata enää lisää.

17.Seuraava kokous
Pidetään seuraava kokous pohdintojen pohjalta.

18.Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen päätti kokouksen ajassa 18.42.

Liitteet
1. Uudet jäsenet ajalta 23.3.-10.5.2023
2. Kokouksen 9/23 budjetoinnit
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Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2023

Kokouksen puolesta

_______________________ _______________________
Juuso Kinnunen Mikael Myllymäki
Puheenjohtaja Sihteeri


